
Crònica del Ple ordinari  del 25 de maig de 2023

A les 20:00 del dia 25 de maig de 2023 l'alcaldessa-presidenta de l'Ajuntament de Cabrils,
Maite Viñals Clemente, dona inici al Ple Ordinari del mes de maig, amb l'absència del regidor
del MUC, Miguel Doñate Sastre.

El primer punt de l'ordre del dia,  s'aprova per unanimitat  dels regidors i regidores assistents
l'acta de la sessió anterior.

El punt següent, el dictamen d’aprovació de l’encàrrec de gestió al CCM de la contractació
conjunta del servei de mobilitat internacional s'aprova per unanimitat.

El punt tecer tracta sobre l'aprovació inicial del Reglament d’ús de l’Espai Jove Mas Maria. La
portaveu  de  JxCC,  Marta  Gómez  Pons  exposa  la  poca  idoneïtat  de  portar  a  aprovar  el
Reglament a 48 hores de finalitzar el mandat sense consens ni grup de treball. Pel que fa al
fons  del  Reglament,  considera  que hi  ha  una exageració   d'intervencions en la  regulació
d'alguns aspectes.

El regidor de Joventut, Jordi Campos Guitart, explica que es tracta d'una aprovació inicial i que,
si així ho creuen, poden fer les esmenes que creguin convenients. Comenta que el reglament
s'ha consensuat amb 4 regidories i amb el jovent que utilitza l'espai. El punt s'aprova amb els
vots favorables d'ERC i UxC i les abstencions de JxCC, PSC i regidor no adscrit.

El següent punt és el dictamen d’aprovació inicial de l’expedient de modificació de pressupost
número  14  del  Pressupost  Municipal  de  2023  de  crèdit  extraordinari,  finançat  baixes  de
crèdits  d’altres  aplicacions  pressupostàries  del  pressupost  vigent  no  compromesos.  La
regidora d'Hisenda, Sílvia Vallbona Blanch, explica que es tracta d'una modificació per tal de
poder donar una subvenció nominativa a l'entitat Peluts de Foc per la celebració del seu vintè
aniversari. El punt és aprovat amb els vots d'ERC, UxC i el regidor no adscrit i les abstencions
de JxCC i PSC.

En el punt cinquè es Dona compte de l’informe de tresoreria sobre el compliment de la Llei de
Morositat corresponent al 1r Trimestre 2023.

En el  punt sisè,  primer es ratifica, per unanimitat la incorporació al present ordre del  dia
d'aquest  punt,  la  proposta  d’acord  relativa  al  nomenament  dels  membres  del  Consell
Educatiu Municipal de Cabrils.

La  portaveu del  PSC,  Anabel  Sorroche Martí,  comenta que li  ha  sobtat  els  membres que
formen part  de l'Ajuntament  del  Consell  Educatiu,  ja  que en el  Consell  Municipal  Escolar
estava la regidora Casco i ara no hi és i si que s'ha nomenat al regidor Doñate.



L'alcaldessa  explica  que  per  reglament,  atès  que  presidència  recau  a  l'alcaldia  i  la
vicepresidència a la regidoria d'educació i com que aquests dos càrrecs recauen  sobre la
mateixa persona, s'ha cregut convenient que el vicepresident sigui el regidor de Participació.

La portaveu del JxCC comenta que a la comissió informativa es va parlar que el suplent de la
Sra Sorroche  al Consell Educatiu seria un membre de Junts i això no consta a l'expedient.
L'Alcaldessa  li  comenta  que,  tal  i  com van  quedar,  un  membre  del  seu  partit  podrà  ser
suplent, però que al document només hi han de constar les persones titulars del càrrec.

Per urgència, es porta a aprovació la proposta d'acord d'aprovació inicial de la modificació
núm. 1/2023 de la Plantilla de personal de l’exercici 2023 

La sra. Gòmez diu que no entén que no se'ls hagi avisat que entri aquest punt d'urgència i no
s'hagi  convocat  la  Junta  de  Portaveus.  L'alcaldessa  demana disculpes  ja  que  personal  de
l'administració  està  preparant  les  eleccions  i  no  s'ha  seguit  el  protocol  habitual.   La  sra.
Sorroche demana que es retiri el punt de l'ordre del dia perquè, segons la seva opinió, hi ha
errors.  S'aprova la urgència amb els vots d'ERC i UXC i en contra de JxCC, PSC i no adscrit.

Passant a debatre la proposta d'acord, la portaveu de JxCC pregunta quina és la motivació per
entrar aquest punt per urgència. L'alcaldessa li explica que ve per una llei de mesures fiscals
que obliga a modificar la condició de subclasses dels caporals de policia i  s'ha aprofitat per
entrar les altres places d'estabilització de personal de l'Ajuntament

S'aprova amb els vots d'ERC i UXC i les abstencions de JxCC, PSC i el regidor no adscrit.

A la part deliberant i de control de la sessió es dona compte de les resolucions dictades per
l’alcaldia i dels acords adoptats per la Junta de Govern Local des de la darrera sessió ordinària.

La portaveu del PSC pregunta per la plaça de coordinador de Brigada, que signa un informe
que apareix en un decret. La regidora de Via Pública, Lina Morales Serra, se li diu que és un
lloc de treball i se li contestarà per escrit. 

En l'apartat de precs i preguntes, cap partit de l'oposició en fa. 

L'alcaldessa,  per  finalitzar,  agraeix  la  tasca  dels  regidors  que  van iniciar  el  mandat  i  per
diferents motius no el van finalitzar i agraeix també la feina del regidor Francesc Xavier Badia
Campos, que dels membres actuals del consistori és l'únic que de ben segur, no seguirà ja
que no va a llistes. El sr. Badia s'acomiada donant les gràcies per pogut treballar pel municipi.

A les 20:41 i sense més temes a tractar, es dona per finalitzar el Ple Ordinari del mes de maig,
deixant 30 minuts per a les preguntes del públic assistent.

Recordem que el desenvolupament del Ple i totes les intervencions dels regidors i regidores
assistents es poden veure al canal de Youtube de l’Ajuntament i al servei de vídeo-acta. 

https://actes.cabrils.cat/session/portadaPublica
https://www.youtube.com/user/CabrilsAj

